

With our 17 reservoirs and water resources from China, it seems Hong Kong's water supply will never run dry. The truth is that, more than 97% of all the water is saltwater on earth while only 2.5% is fresh water. Water conservation helps to save water in our home or workplace. However, we also contribute to an "invisible" consumption that account most of the total water usage in the world every day.



香港擁有17座水庫及國內供水系統，水資源看似源源不絕，其實並不然。全球有97%水資源是鹹水，只有2.5%是淡水。在家裡及工作間節約用水當然重要。可是，在我們日常生活有很多隱藏使用量，每天消耗大量水資源。

## Water Footprint 水足印

This is a tool to measure quantity of water used to produce goods and services, individual, organization or a country. Through consumption, we are indirectly putting pressure on water resources all around the world, the amount is just more than what we can imagine.

這是用作量度產品/服務生產過程、個人、團體甚至國家用水量的工具。我們消費的同時也在間接消耗水資源，而耗水量往往高於我們想像。



**1 kg of beef 一公斤牛肉**  
**10-20,000 Litres 升**

(depending on country of origin & feed composition 視乎產地、飼料等因素)



**1 cup of black coffee (without sugar)**  
**一杯無糖黑咖啡**  
**140 Litres 升**

To save the valuable resource for a sustainable future, let's compare how much water is used to make a particular product to help reducing your water footprint.



**1 pair of leather shoes**  
**一對皮鞋**  
**8,000 Litres 升**



**1 cotton shirt**  
**一件棉襯衫**  
**2,900 Litres 升**

我們可從比較產品生產耗水量作選購基準以減低水足印，做到珍惜資源並構建可持續未來。

Reference 參考：<http://www.wwf.org.hk/en/?9180#>

Explore more 探索更多:

About Water Footprint 關於水足印

<http://www.socsc.hku.hk/jcwise/water-footprint-background/>

Water Footprint Calculator (English only) 水足印計算器 (英文版)

<http://waterfootprint.org/en/resources/interactive-tools/personal-water-footprint-calculator/>

## Earth Hour 地球一小時

Join us to support Earth Hour for a sustainable future! Switch off the unnecessary lights at home on 25 March 2017 to perform a good deed for the Earth!

立即承諾參與2017年3月25日的「地球一小時」，關掉不必要電燈，締造可持續發展的未來!



Scan the QR code for details & sign-up.  
請掃描QR碼以瀏覽更多活動詳情。



## Printer Cartridge Collection Program 碳粉匣/噴墨匣回收活動

Used cartridges can be process for refilling as substitutes for new cartridges. Instead of disposing valuable resources to landfill, let's save new materials by recycling cartridges!



舊碳粉匣/噴墨匣經再生處理後，可替代全新印匣重新使用，有效減少原料消耗，請捐出舊碳粉匣/噴墨匣，以免有用資源最終被送往堆填區。



## Awards & Recognitions 獎項及榮譽



10 Years Plus Caring Company Logo

10年Plus「商界展關懷」標誌

The Hong Kong Council of Social Service

香港社會服務聯會

## Used Clothes Recycling Program

舊衣回收計劃

Friends of the Earth 地球之友



Rechargeable Battery Recycling Programme

充電電池回收計劃

Fluorescent Lamp Recycling Programme

慳電膽及光管回收計劃

Environmental Protection Department 環境保護署